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قرار می گیرد

  بیانیه کمیته ملی المپیک  
در مورد جلسه با باخ

ایسنا: کمیته ملی المپیک گزارشی را در 
مورد دیدار محمود خسروی وفا با رئیس کمیته 
بین المللی المپیک منتشر کرد. محمود خسروی 
وفا، رئیس کمیته ملی المپیک ایران در لوزان 
سوییس با توماس باخ، رئیس کمیته بین المللی 
المپیک دیدار کرد. در این دیدار که در راستای 
گسترش دیپلماسی ورزشی و افزایش تعامل و 
همکاری با نهادهای بین المللی و ارکان ورزشی 
جهان صورت گرفت، در خصوص موضوعات 
مختلفی از جمله وضعیت ورزش ایران در آستانه 
بازی های آسیایی و هم چنین رویدادهای کسب 
سهمیه المپیک بحث و بررسی صورت گرفت. در 
این دیدار که سه ساعت به طول انجامید، وضعیت 
ورزشکاران ایرانی و به طور کلی ورزش در ایران 
و نقش کمیته ملی المپیک ایران در حفاظت 
از ورزشکاران و اعضای خانواده المپیک مورد 
بررسی قرار گرفت. موضوع حضور ورزشکاران 
ایرانی در مسابقات ورزشی بین المللی بدون 
هیچ گونه تبعیض نسبت به سایر ورزشکاران 
نیز مطرح شد. توماس باخ ضمن تقدیر و تشکر 
از فعالیت های صورت گرفته، در کمیته ملی 
المپیک طی چند ماه اخیر، دغدغه و نگرانی 
خود را نسبت به برخی گزارش ها مبنی بر اخذ 
ضمانت های مالی از ورزشکاران و تیم ها، قبل از 
سفر به خارج از کشور برای شرکت در مسابقات 
بین المللی ورزشی ابراز کرد و بر اهمیت نبود 
تبعیض از هر نظر و رعایت کامل منشور المپیک 
توسط کمیته ملی المپیک تاکید کرد. در ضمن 
مقرر شد کمیته ملی المپیک ایران تلاش های 
خود را برای حفظ حقوق ورزشکاران، هم از منظر 
انسانی و هم از منظر ورزشی، پیگیری و گسترش 
دهد و به عمل خود مطابق با منشورَ المپیک و 

رعایت کامل اصل نبود تبعیض ادامه دهد. 

خارجازمستطیلسبز

آلبا:  
تا قهرمانی راه زیادی مانده است

مدافع بارسلونا خوشحال است که در دیدار برابر 
سویا درخشید و توانست گلزنی کند. به گزارش 
اسپورت، بارسلونا در هفته بیستم رقابت های 
لالیگا توانست با سه گل سویا را در هم بکوبد تا 
نه تنها جایگاه خود را در صدر جدول رده بندی 
مستحکم تر کند بلکه اختلافش را با رئال مادرید، 
مدافع عنوان قهرمانی به ۸ امتیاز افزایش دهد. 
یوردی آلبا بعد از بازی گفت: فصل بسیار خوبی 
را تجربه می کنیم و بسیار خوب بازی می کنیم. ۸ 
امتیاز اختلاف با رئال داریم که این فاصله خوبی 
است اما هنوز راهی طولانی تا قهرمانی در لیگ 
پیش رو داریم. آلبا که در بیشتر بازی های فصل 
جاری نیمکت نشین بوده است در این بازی در 
ترکیب اصلی آبی اناری ها به میدان رفت و توانست 
گل نخست را به ثمر برساند. او درباره این سوال که 
آیا این بازی خوب پیامی برای ژاوی نیست، گفت: 

من نیازی به فرستادن پیام برای کسی ندارم. 

خبـــــر

 ورزشکاران زیادی جان خود را از دست دادند اما 

فرار مهاجم تیم ملی ایران از   زلزله ترکیه! 

سالپنجم
شماره1488

آرمان ملی:  زلزله ترکیه که خسارات زیادی 
را به دنبال داشته در حوزه ورزش نیز تاثیرات 
منفی داشته از جمله آسیب به ورزشگاه ها 
و البته ورزشکارانی که جان خود را از دست 
داده اند. در این بین مهاجم تیم ملی کشورمان 

جان سالم به در برد. 
  فرار

طاها آکگول کشتی گیر نامدار ترکیه و 
قهرمان المپیک با انتشار یک استوری در 
حساب کاربری رسمی اش  در شبکه اجتماعی 
»اینستاگرام« نوشت: »ساختمانی که 40، 30 
کشتی گیر ما در باشگاه کشتی کاهرامان  ماراش 
در آن اقامت داشتند ویران شده. ورزشکاران ما 
زیر آوار هستند. منتظر کمک فوری هستیم. 
نشریه ورزشی  خدای من، کمکم کن!.« 
»فاناتیک« ترکیه نیز گزارش داد: اعضای تیم 
فوتبال کاسیم پاشا که پس از بازی یکشنبه شب 
گذشته خود در هتل شهر حاتای مانده بودند 
این زلزله را حس کردند. طبق این گزارش، 
کل اعضای این تیم در وضعیت خوبی هستند 
و امروز قرار است با هواپیمای اختصاصی به 
استانبول بازگردند. تیم کاسیم پاشا شب گذشته 
)یکشنبه( در هفته بیست وسوم سوپرلیگ 
ترکیه در خانه حاتای اسپور در حالی تن به 
شکست یک بر صفر داد که علی قلی زاده 
هافبک تیم ملی کشورمان که هفته گذشته از 
شارلوای بلژیک به کاسیم پاشا پیوسته بود، در 
این دیدار اولین بازی اش را برای این تیم انجام 
داد. همچنین بر اساس گزارش رسانه های 
انگلیسی و ترکیه ای، کریستین آتسو بازیکن 
پیشین چلسی در جریان زلزله های مهیب 
ترکیه زیر آوار گرفتار شده و تلاش ها برای 
نجات او در جریان است. این بازیکن غنایی که 
سابقه بازی در تیم های پورتو، اورتون، بورنموث 
و نیوکاسل را دارد، از سال 2022 در عضویت 

تیم حاتای اسپور است. 
  صحبت های لژیونر ایرانی 

علی قلی زاده در گفت وگو با فارس، در مورد 
شرایط خود پس از زلزله مهیب و ۸ .7 ریشتری 
ترکیه اظهار داشت: روز گذشته برای بازی 

کاسیم پاشا و هاتای اسپور به شهر هاتای 
رفته بودیم. در زمان وقوع زلزله در شهر هاتای 
بودیم. از 4:30 صبح تا 12 مقابل هتل بودیم 
و تمام وسایل مان در این هتل که بخشی از 
آن تخریب شده بود، قرار داشت. وی افزود: 
ساعت 12 ظهر به شهر آدانا آمدیم و آنجا با پرواز 
اختصاصی باشگاه کاسیم پاشاه راهی استانبول 
شدیم. اکنون به خاطر زنده بودنم خدا را شکر 
می کنم. البته نمی دانم چگونه زنده هستم. در 
زمان خروج از هتل، فقط توانستم یک لحظه 
موبایل خودم را بردارم. همه خانه های اطراف 
هتل تخریب و با خاک یکسان شده بودند. از 
ساختمان هتل ما نیز بخش کمی باقی مانده 
و شانس آوردیم این هتل نوساز بود.  بازیکن 
تیم ملی فوتبال کشورمان تأکید کرد: زنان و 
کودکان زیادی در آن شرایط گریه می کردند. 
در زندگی ام چنین چیزی را ندیده بودم. این 
زلزله ۸ .7 ریشتر قدرت داشت و همین موضوع 
نشان می دهد چه فاجعه ای رخ داده است. هنوز 
بخش زیادی از وسایل من در هتل جا مانده 
و هیچکس نمی تواند مجدد وارد آنجا شود. 
نمی دانم باید چه کاری انجام بدهیم. خدا شانس 
مجددی برای زندگی به من داد. قلی زاده عنوان 
کرد: جان مادرم را قسم می خورم که نمی توانم 
درمورد این شرایط سخت صحبت کنم و فقط 

مانده ام چگونه زنده هستم. البته ساق پای من 
دچار بریدگی شده و احساس شکستگی در 
ناحیه دنده دارم. در این قسمت از بدنم خیلی 
درد دارم و باید عکسبرداری کنم. خدا را شکر 
می کنم این مهلکه جان خود را از دست ندارم و 

اکنون در استانبول حضور دارم. 
  سرنوشت تلخ 

در چارچوب رقابت های لیگ ترکیه ، یکشنبه 
شب گذشته هاتای اسپور به مصاف قاسم پاشا 
رفت و در دقیقه 97 با گلزنی کریستین آتسو 
به برتری رسید. در تیم حریف، علی قلی زاده 
اولین مسابقه خود را در تیم قاسم پاشا انجام داد 
و اولین شکست را نیز تجربه کرد. نکته ناراحت 
کننده این مسابقه، وضعیت عجیب گلزن بازی 
یکشنبه شب گذشته است. آتسو که گل برتری 
هاتای اسپور را به ثمر رساند، صبح دبروز در 
زلزله مهیب کشور ترکیه زیرا آوار مانده است.  
رسانه های ترکیه ای از تلاش برای نجات بازیکن 
سابق پورتو، نیوکاسل و اورتون خبر دادند ولی 

هنوز وضعیت سلامت او مشخص نیست. 
  تیم دسته سومی 

اعضای تیم دسته سومی کهرمان ماراش 
اسپور بعد از وقوع زلزله در ترکیه زیر آوار ماندند. 
به گزارش سایت yenicaggazetesi، در پی 
وقوع زلزله7.۸ریشتری در شهر کهرمان ماراش 

ترکیه، هتل محل اقامت تیم دسته سومی 
کهرمان ماراش اسپور تخریب شد و بازیکنان این 
تیم که زیر آوار گیر کرده اند در انتظار کمک های 
تیم نجات هستند. در حالی که یک نفر از کادر 
فنی نجات یافته است، کار برای بیرون آوردن 

سایر اعضای تیم از زیر آوار ادامه دارد. 
  پدر و پسر

نادر جوخدار بازیکن سابق تیم ملی سوریه و 
پسرش تاج بر اثر زلزله  ویرانگری که بخش های 
مرزی دو کشور ترکیه و سوریه را لرزاند، جان 
خود را از دست دادند. طبق بیانیه  سایت 
باشگاه الوثبه )تیمی که جوخدار در سال های 
2003 و 2004 در آن توپ می زد(؛ جوخدار 
جزو آن دسته از قربانیانی بودند که زیر آوار 
حادثه ای اخیر جان سپرده اند، حادثه ای که 
تنها در سوریه جان صدها تن را گرفته است. 
جوخدار که در دو سال حضورش در تیم ملی 
سوریه )1995 تا 1997( 14 بازی و 9 گل ملی 
به ثبت رساند، سال 200۸ در تیم الوحدت 
سوریه کفش  هایش را آویزان و سال گذشته 
دوران مربیگری خود را با قبول هدایت تیم 
»سلام زغرتا« در لیگ برتر لبنان آغاز کرده 
بود. زلزله اخیر در ترکیه نیز باعث تعلیق 
تمامی بازی های سوپرلیگ فوتبال این کشور 

شده است. 
  واکنش فوتبالی های ترکیه 

چندین تیم فوتبال، فدراسیون و کمیته 
المپیک ترکیه به زلزله ۸ .7 ریشتری واکنش 
نشان دادند. به گزارش ruetir، بسیاری 
از باشگاه های فوتبال ترکیه در شبکه های 
اجتماعی کشته شدن صدها نفر در زلزله 
یکشنبه شب غازی انتپ را تسلیت گفتند. 
گالاتاسرای، فنرباغچه و بشیکتاش از جمله 
باشگاه هایی بودند که پیامی در ارتباط با این 
حادثه منتشر کرده اند.فدراسیون فوتبال 
ترکیه و کمیته المپیک این کشور نیز پیام 
تسلیت صادر کردند. فدراسیون فوتبال ترکیه 
در این وبسایت نوشت: درد ما بزرگ است. ما به 
خانواده های قربانیان تسلیت می گوییم و برای 

مجروحان آرزوی بهبودی عاجل داریم. 

آرمان ملی: هفته نوزدهم لیگ برتر امروز با انجام 4 دیدار 
آغاز می شود که در مهم ترین دیدار ها تیم های فولاد و سپاهان 
به مصاف هم می روند و استقلال از نفت مسجد سلیمان 

پذیرایی می کند. 
  استقلال و نفت 

تیم های نفت مسجد سلیمان و استقلال تاکنون 11 بار در 
لیگ برتر به مصاف یکدیگر رفته اند که هفت دیدار با پیروزی 
استقلال و چهار دیدار با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. 
در 11 رویارویی دو تیم 1۸ گل به ثمر رسیده که 14 گل برای 
استقلال و تنها چهار گل برای نفت مسجد سلیمان بوده است. 
در پنج تقابل قبلی دو تیم در ورزشگاه آزادی، استقلال در 
چهار دیدار پیروز بوده است و تنها یک دیدار با نتیجه تساوی به 

پایان رسیده است. گفتنی است دیدار نیم فصل نخست دو تیم 
در مسجد سلیمان با نتیجه تساوی بدون گل به پایان رسید. 

  حساس ترین دیدار 
تیم های فولاد خوزستان و سپاهان در تاریخ لیگ برتر 41 
بار به مصاف هم رفته اند که در این بین سپاهان 14 پیروزی و 
فولاد 9 پیروزی به دست آورده اند، ضمن اینکه 1۸ دیدار نیز با 
نتیجه تساوی به پایان رسیده است. در 41 دیدار این دو تیم در 
لیگ برتر ۸5 گل به ثمر رسیده است که سهم سپاهان 47 گل 
و سهم فولاد خوزستان 3۸ گل بوده است. نکته جالب توجه 
اینکه در 20 دیدار دو تیم در اهواز، بیش از نیمی از دیدارها 
با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. از این 20 دیدار، فولاد 
پنج بار و سپاهان چهار بار به پیروزی رسیده اند و 11 دیدار با 

نتیجه تساوی به پایان رسیده است. همچنین آخرین پیروزی 
سپاهان برابر فولاد در اهواز به دور برگشت چهاردهمین دوره 
لیگ برتر باز می گردد جایی که سپاهان با گل مهدی شریفی 
در ورزشگاه غدیر به پیروزی رسید و در انتهای آن فصل به 
دراماتیک ترین شکل ممکن به قهرمانی رسید. از آن بازی 
تا روز بازی دو تیم 291۶ روز می گذرد و باید دید سپاهان 
می تواند طلسم نبردن فولاد در اهواز و همچنین ورزشگاه 
فولاد آرِنا را باطل کند یا خیر. نکته دیگر اینکه در سه دیدار 
اخیر دو تیم در اهواز در چارچوب رقابت های لیگ برتر، سپاهان 
نه تنها پیروز نشده، بلکه در گلزنی هم ناکام بوده است. گفتنی 
است در دو رویارویی اخیر دو تیم که در سال 1401 به ترتیب 
در اهواز و اصفهان برگزار شده است این فولاد خوزستان بوده 
است که به ترتیب با سه گل و یک گل به برتری رسیده است. 
آخرین پیروزی سپاهان برابر فولاد به دور رفت فصل گذشته 
بر می گردد که با نتیجه دو بر یک در ورزشگاه نقش جهان 

رقم خورد. 

 آغاز هفته نوزدهم لیگ برتر 

صنعتی ها به مصاف هم می روند

   تولد 
لیونل مسی در شرایطی خود را به جشن تولد 
نیمار رساند که  در ترکیب اصلی پاری سن ژرمن 
مقابل تولوز حضور داشت و گل پیروزی بخش تیمش 
را به ثمر رساند. علاوه بر مسی، چند ستاره دیگر 

پاری سن ژرمن هم جزو مهمانان بودند. 

      استقبال 
  هنوز 18 بازی تا پایان فصل باقیمانده ولی با توجه به 
شرایط نه چندان خوب رئال، بسیاری معتقدند بارسا 
با ادامه همین روند به راحتی قهرمان خواهند شد. 
روزنامه های ورزشی بارسلونا نیز از حالا به استقبال 

قهرمانی رفته اند. 

           اخراج
تاتنهام بدون آنتونو کونته مقابل منچسترسیتی 
قرار گرفت و در نهایت موفق شد با تک گل هری کین 
به پیروزی برسد. اما این پیروزی شیرین راحت به 
دست نیامد و در نهایت به اخراج کریستین رومرو 

منجر شد. 
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کوتاه
تسنیم: سرمربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس تأکید 
کرد، سرخپوشان چیزی را در لیگ برتر از دست نداده اند و 
می توانند دوباره صدرنشین شوند. حمید درخشان درباره 
آخرین وضعیت پرسپولیس و از دست دادن پنج امتیاز 
در دو بازی اخیر گفت: طبیعتاً شرایط پرسپولیس در این 
دو بازی خوب نبود. در بازی با فولاد حاشیه های زیادی 
ایجاد شد که تمرکز پرسپولیس را گرفت و البته اشتباه 
داوری هم به این تیم ضربه زد و در بازی با آلومینیوم هم 
پنالتی تعیین کننده ای برای پرسپولیس گرفته نشد در غیر 
اینصورت شاگردان گل محمدی می توانستند سه امتیاز این 
بازی را بگیرند.  وی در ادامه همچنین تأکید کرد: شما هر 
چقدر هم تیم بزرگی باشید، ولی اشتباهات داوری می تواند 
ضربه زننده باشد و پرسپولیس در این دو بازی به شدت بابت 
اشتباهات داوری ضربه خورد و پنج امتیاز از دست داد. 
پیشکسوت پرسپولیس در واکنش به صحبت های یحیی 
گل محمدی بعد از بازی با آلومینیوم اراک خاطر نشان کرد: 
گل محمدی حق داشت آنگونه ناراحت شود، چون خیلی ها 
نمی دانند فشار روی مربی یک تیم بزرگ چقدر زیاد است. 
پرسپولیس در کورس قهرمانی قرار دارد و وقتی با اشتباهات 
داوری امتیاز از دست می دهد طبیعتاً سرمربی هم عصبانی 
می شود و ممکن است کنترلش را از دست بدهد. درخشان 
با امیدواری به آینده پرسپولیس اشاره کرد و اظهار داشت: 
بدون شک وضعیت برای پرسپولیس تغییر خواهد کرد. این 
تیم هنوز هیچ چیز را از دست نداده است و خیلی راحت 
می تواند دوباره به صدر جدول برسد. مساله مهم این است که 
پرسپولیس در این مقطع بتواند آرامش خود را حفظ کرده و 

تمرکزش را از دست ندهد. 

بیــنالمــلل
مهاجم تاتنهام رسیدن به 200 گل زده در لیگ برتر را 
یک لحظه جادویی دانست. در هفته بیست و دوم لیگ برتر 
انگلیس، تیم فوتبال تاتنهام در ورزشگاه اختصاصی خود میزبان 
منچسترسیتی بود و توانست با یک گل شاگردان گواردیولا را 
شکست دهد تا سیتی نتواند اختلافش را با آرسنال صدرنشین 
کاهش دهد. تک گل تاتنهام را در این دیدار، هری کین روی 
اشتباه رودری وارد دروازه ادرسون مورائس کرد. هری کین با 
گلزنی در این دیدار رکورد جیمی گریوز را شکست و به تنهایی 
برترین گلزن تاریخ تاتنهام شد. کین همچنین پس از آلن شیرر 
)2۶0( و وین رونی )20۸( به سومین بازیکن تاریخ تبدیل شد 
که 200 گل در لیگ برتر به ثمر رسانده است. البته نباید این 
را فراموش کرد که هری کین تعداد بازی های کمتری نسبت 
به آلن شیر و وین رونی داشت تا به 200 گل زده در لیگ برسد. 
مهاجم اسپرز برای رسیدن به این تعداد گل به 304 مسابقه 
نیاز داشت در حالی که آلن شیرر در 30۶ بازی و وین رونی 
در 4۶2 بازی به این رکورد رسیده است. هری کین بعد از این 
دیدار در واکنش به رسیدن به 200 گل در لیگ برتر گفت: این 
یک لحظه جادویی است. خیلی دلم می خواست این کار را در 
یک مسابقه مهم انجام دهم و تیمم هم برنده شود. رسیدن به 
200 گل زده مقابل هواداران یک لحظه خاص است. چنین 
گلی در یک مسابقه بزرگ مقابل یکی از بهترین تیم های 
جهان اتفاق خاصی است. زمانی که فوتبال بازی کردن را یاد 

گرفتم، هرگز به ذهنم خطور نکرد که 
در لیگ برتر 200 گل بزنم. حضور 
در این فهرست اکنون هیجان انگیز 
است. سال های بیشتری در پیش 
دارم و امیدوارم این روند را ادامه 

دهم. منچسترسیتی با این 
شکست، 45 امتیازی و 
در رده دوم باقی ماند. 
شاگردان گواردیولا با 
شکست برابر تاتنهام 
نتوانستند این اختلاف 
5 امتیازی را کاهش 
دهند. اکنون سیتی 
هم  بازی  یک 
بیشتر از آرسنال 
صدرنشین انجام 

داده است. 

دیدگـــــاه
عملکرد مناسب آزادکاران کشتی ایران 

مرادمحمدی
کارشناس کشتی 

در ابتدای سال میلادی و تورنمنت رنکینگ جهانی شرایط 
کشتی گیران ما خوب بود و توانستیم عملکرد مناسبی داشته 
باشیم. با توجه به اینکه کشتی گیران در کوران مسابقات بودند 
مشخص بود که بدن هایشان آماده است. از نظر کیفیت مدال 
هم مدال های ما خوب بود. 4 طلا و 2 نقره بد نیست. در وزن 
74 کیلوگرم یونس امامی هر روز در حال بهتر شدن است. 
پختگی هر روز بیشتر در کشتی او دیده می شود. او تایموراز 
سالکازانوف نفر دوم جهان را به خوبی شکست داد و به نظرم هر 
روز بیشتر در وزنش جا می افتد. به هر حال در فینال شکست 
خورد. در مورد آذر پیرا در غیاب سعدا... اف روس اسنایدر نفر 
اول وزن است و از نظر آمادگی بدنی خیلی جلوتر است. هنوز 
آذر پیرا برای جا افتادن در این وزن کار دارد. در خصوص 
تقابل با آمریکایی ها باید بگویم از نظر بدنی آمریکایی ها در 
مقاطع مختلف جلوتر هستند، سیستم بدنی آمریکایی ها فقط 
به نوع تمرین بستگی ندارد. علم تمرین، مکمل های مورد 
استفاده و... سبب ساز شده و واقعاً ما خیلی متفاوت هستیم. 
آنها فقط ورزش حرفه ای را حرفه ای دنبال می کنند. از نظر 
خواب، تمرین و... ما خیلی با آنها فاصله داریم.  در ابتدای سال 
میلادی بهتر است که سرمربی همراه تیم ملی باشد. اما به هر 
حال ممکن است برای هر فردی مشکل شخصی پیش بیایید. 
این موارد را چون خارج از فدراسیون هستم و اطلاعی ندارم 
بهتر است درباره آن صحبتی نکنم. پیرامون اینکه آیا فرایند 
استعدادیابی کشتی گیران ایرانی طوری صورت می گیرد که 
آنها توانایی اجرای فنون مختلف را داشته باشند و در همه 

جای کشتی، کشتی بگیرند. 

 برهانی: 

استقلال چه بگوید که این همه بلا سرِ داوری دیده است؟!
آرش برهانی درباره شرایط تیم فوتبال استقلال، آکادمی این 
باشگاه و دیگر مسائل صحبت هایی انجام داد که در زیر می خوانید: 
  فاصله امتیازی استقلال با صدر جدول به سه امتیاز 
رسید. فکر می کنی این تیم بتواند در کورس مدعیان 

قهرمانی باقی بماند؟
بازی های زیادی تا پایان لیگ باقی مانده است و جا به جایی در 
جدول رده بندی باز هم اتفاق می افتد. استقلال شرایط خوبی پیدا 
کرده، ولی بیش ترین ضرر را از داوری دیده است. اگر اشتباهات 
داوری نبود تیم ساپینتو از خیلی از هفته های پیش با اختلاف در 
صدر جدول قرار می گرفت. اشتباهات داوری باعث شده است 
استقلال اینجای جدول قرار داشته باشد. فارغ از این مساله، 
بازیکنان در این دو هفته تلاش زیادی از خود نشان داده اند و 

همدل هستند. بحث همدلی در تیم خیلی مهم است. 
  البته در مورد اشتباهات داوری، خیلی از تیم ها 

معترض هستند... 
بله، اما طبق آماری که ارائه شده است، استقلال 11 امتیاز 
بابت داوری ضرر کرده و تنها در دو سه مورد سود برده است. 
این امتیازها کم نیستند که به راحتی از آن بگذریم. اگر این 

امتیازها به استقلال داده می شد، با چه اختلافی در صدر جدول 
قرار می گرفت؟ یکسری تیم ها صحبت از اراده بر نتیجه نگرفتن 
تیم شان می کنند، ولی استقلال چه بگوید که این همه بلا سر 

داوری دیده است؟!
  در پایان هفته هجدهم، دیدن بازی های لیگ لذتی 

داشته است؟
دو هفته اخیر را دوست داشتم و استقلال هم خیلی خوب بازی 
کرد، اما در مجموع نه! امیدوارم ادامه بازی های استقلال مثل دو 

هفته اخیر باشد، پر از موقعیت و شادابی در تیم. 
  آیا ساپینتو ارتباطی با شما در آکادمی دارد؟

17 بازیکن به تیم بزرگسالان دادیم که 13 نفر تأیید شده 
و نام نویسی کرده اند. ساپینتو درباره بازیکنانی که به تمرین 
بزرگسالان فرستاده ایم صحبت های امیدوارکننده ای مطرح 
کرد. نسلی که در تیم جوانان و امید بازی می کنند، نسل طلایی 
و سرمایه های فوتبال هستند. ما 17 بازیکن برای تیم بزرگسالان 

فرستادیم که بیشتر آنها اعتماد ساپینتو را جلب کردند. 
  باخت هایی که تیم های مختلف رده های پایه در دربی 
داشتند این تصور را به وجود آورده است که وضعیت 

تیم های پایه استقلال خوب نیست. آیا واقعا این طور 
است؟

نتایج خوب بوده است. آقای فتح ا...  زاده برای دیدن دربی 
جوانان زحمت کشید و آمد و دید که بازی یک طرفه است، ولی 
استقلال بود که گل خورد. نتایج در مجموع خوب بوده، ولی مهم تر 
از همه، سرمایه گذاری بازیکن برای استقلال بوده که خوب پیش 
رفته است.  از شش بازیکنی که به ساپینتو معرفی کردیم، دو 

بازیکن ملی پوش هستند و ساپینتو آنها را پسندیده است. 
  درباره اتفاقات بازی استقلال با مس کرمان که منجر 

به اخراج ساپینتو شد، چه نظری داری؟
اینکه مربی تیمی از روی نیمکت بلند شود و به سینه سرمربی 
استقلال بزند، کار خیلی زشتی بود. بچه های کرمان یک چیزی 
شنیده بودند که اگر ساپینتو را عصبانی کنند، او اخراج می شود. 
چطور ممکن است یک نفر به خودش اجازه دهد از روی نیمکت 
بلند شود و چنین رفتاری کند؟ تعجب می کنم چرا ساپینتو اخراج 
شده است. یک نفر که بود و نبودش روی نیمکت فرقی ندارد به 
سمت ساپینتو رفته است تا هم خودش اخراج شود و هم ساپینتو. 
اگر این طوری باشد هر بازی یک نفر از روی نیمکت تیم ها بلند 
می شود و سرمربی را هُل می دهد تا او را اخراج کنند. بهتر است 
کمیته های انضباطی و اخلاق به این مساله رسیدگی کنند. یاسر 
همرنگ داور این دیدار در رده های پایه نیز قضاوت می کند و 
شناخت خوبی از او دارم و داور منصفی است، ولی نمی دانم چرا 

چنین تصمیمی گرفت. فکر کنم او را فریب دادند. 

استقلال در رده سوم جدول قرار دارد و 
حواشی مختلفی پیرامون این تیم وجود دارد. 
از انتشار قرارداد سرمربی و تفاهم نامه با کاوه 
رضایی تا شایعه تغییر مدیرعامل. این در حالی 
است که این تیم مدافع عنوان قهرمانی است. 
علیرضا اکبرپور پیشکسوت استقلال در این 

خصوص صحبت کرد. 
  در خصوص برد استقلال مقابل مس 

کرمان صحبت کنید؟
 استقلال در یک روز خوب توانست به سه 
امتیاز حساس دست یابد و با توجه به شکست 
گل گهر و تساوی پرسپولیس امید بیشتری به 
قهرمانی پیدا کند. البته نباید از بازی خوب 
مس هم به سادگی بگذریم، با اینکه بازیکنان 
صاحب نام و بزرگی در این تیم نبودند اما این 
تیم با جوانانش بازی خوبی از خود ارائه کردند.

  فاصله استقلال با صدر جدول هم 
کمتر شد؟

فاصله امتیازی استقلال با دو تیم بالاتر از 
خود تنها سه امتیاز است تا پایان فصل راه 
زیادی باقی مانده و هر اتفاقی می توان در 

فوتبال رخ دهد تا استقلال به قهرمانی برسد.
  نظرتان در خصوص عملکرد داوری 

چیست؟
 تعجب می کنم چرا کمیته داوران برای 
این بازی های حساس از داورانی استفاده 
می کند که تجربه بالایی ندارند. نمی توانند 
بازی را مدیریت کنند و کاملًا کنترل بازی از 
اختیارشان خارج می شود بنابراین هر چه از 
زمان بازی می گذرد و تیم ها به دنبال کسب برد 
هستند فشارها و حساسیت ها بیشتر می شود 
و داور هم نمی تواند بازی را کنترل کرده و 
در نهایت می بینیم برخی دیدارها به جنجال 
کشیده می شود. کمیته داوران هم باید دقت 

بیشتری در چینش داوری داشته باشد.
  ساپینتو هم دوباره از کنار زمین 

اخراج شد؟
ساپینتو اخلاق تندی دارد و زود تحت 
تأثیر قرار می گیرد، اما کسانی که مسئولیت 
سنگینی در ورزشگاه ها دارند باید صبور باشند 

و مانع از ایجاد درگیری شوند. 

سه شنبه 
1401 .11 .18
16رجب  07/1444  فوریه       2023


